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Dato Mandag den 15.11.2021
 

Tid og sted 17.00 — ca. 19.30 på Løvel afdeling

 

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Tanja Fredenslund, Næstformand

Sarah J Anderloni, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant

Ronni Olesen, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Rikke Schoubye,elevråd

Clara Josefine Fredenslund, elevråd

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Ledelse

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud: Sanni, Kristian, Ronni, Trine
  Referent: CH  
 

 

 
Dagsorden Referat
 

1) Velkomst

2) Status på skolensliv og

Skolebestyrelsen kunne godt tænkesig et årligt

orienterende møde med børnehusetbestyrelse - for

at styrke overgangen mellem børnehaven og

 

Opsamling siden sidst skolen.

- Personalestatus Pk 2:
Vi har pt to lererstillinger z

opslået, hvor vi gerne vil have
bestyrelsen repræsenteret ved
kommende samtaler.

-…… Ansættelse afpædagog
- Covid-19

Status og tiltag (Samtykke mv)
(De sma handtag)

- Tegninger over kys og ker

(Se bilag)
- Andet?  

Brian orienterer om

personalesituationen. En/to fra

bestyrelsen skal deltage. Henrik og

Tanja meldersig.

Skolen håberatfå ansat mindst en

musiklærer.

Samtalerne afholdes inden december

Orientering om ansættelsen af

pædagog.

Bestyrelsen har et ønske om, at der

bliver orienteret når derfxkommer nye

elever, nye ansættelser og opsigelser.

Brian orienterer om proceduren

omkring Covid-19 og hvordan detbliver

kommunikeretud nårvi har smitte

tilfælde.
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3) Nyt fra elevrådet

- Byradsdagen
- Andet?

4) Status efter vaelgermade mv.

5) Gennemgang/revidering af folgende

principper:

- Princip for klassedannelse
- Princip for lektier

6) Folder omkring
foreeldrerad/skolebestyrelsesarbejde

Udarbejdes med udgangspunkti det
gamle foreeldrearrangement.

(Bilag kommer)

7) Emnertil næste

skolebestyrelsesmøde

Forslag:

-… Principper -gennemsyn løbende
-… Besøg vejleder

8) Evt.

 

Pk 3:

Pk 4:

Pk 5:

Pk 6:

Pk 7:

Pk 8:

Desveerre har Covid-19 gjort at vi har

aflystflere fælles arrangementerfx

koncert i Viborg, svømning, brobygning

for 6. klasserne og juleklippedagen,

hvorforældre og bedsteforældre ikke

kan deltagei år.

Brian viste tanker omkring den ”nye kys

og kør bane”i Rødding. Forventet at de

går i gang i 2022.

Der har været et møde med RUIF ang.

unge idrætslederne som DGI uddanner.

Rikke og Clare orienterer om tiltag fra

elevrødderne.

Elevrødderne var også så heldige atfå

7.500krtil aktivitetskasser til Rødding

afdelingen og fremlagde et ønske om at

skolen også giver en aktivitetskassetil

Løvel afdelingen - skolelederen nikkede

til dette.

Fint møde, men ikke noget nyt og

revolutionerende.

Princippet om lektier gennemgået.

Brian retter til og senderudtil

bestyrelsen - så sættes dettil

godkendelse til næste møde.

Princippettil klassedannelse udsættes

til næste møde - sendes som bilag inden

næste møde.

Drøftede hvordan man kan arbejdei et

forældreråd - Tanja arbejder videre

medideen om enfolder.

Godkendelse af principper lektier

Godkendelse af princippet

klassedannelse.

Orientering omkring

forældrerådsfolderen
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- Foreldrehenvendelse omkring

timetallet i engelsk. Ledelsen retter

henvendelsetil lærerstaben.

   
 

 

 


